
Протокол № 38
засідання постійної комісії обласної ради з питань власності

від 22 березня 2019 року                                                м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:
голова постійної комісії – Чудний О.В.;
заступник голови постійної комісії – Арсірій В.В.;

члени  постійної  комісії:  Голобородько  О.В.,  Руденко  Д.П.,
Каспров К.В.

Відсутні:
секретар постійної комісії - Сорока П.В.;
члени постійно комісії: Бевзенко М.В., Бублик Я.В., Савченко С.В. 

Присутні запрошені:
Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління  майном

виконавчого апарату обласної ради;
Анісімова Анжела Миколаївна –  заступник директора департаменту

фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту  економічного

розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту

інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації;

Рибальченко  Олег  Миколайович -  директор  департаменту  охорони
здоров'я Кіровоградської обласної державної адміністрації;

Бондарь  Світлана  Олександрівна  -  виконувач  обов'язків  директора
Кіровоградського медичного коледжу ім. Є.Й.Мухіна;

Хорощак  Василь  Дмитрович  -  виконувач  обов’язків  головного  лікаря
комунального некомерційного підприємства «Обласна клінічна дитяча лікарня
Кіровоградської обласної ради»;

Козлова  Лариса  Григорівна  –  голова  Кіровоградської  обласної
організації Профспілки працівників охорони здоров’я України;

Головченко  Олександр  Олександрович  –  заступник  генерального
директора  з комерційних питань ОКВП «Дніпро-Кіровоград»;

Джулай  Володимир  Олександрович  –  директор  КП «Знам'янська
обласна бальнеологічна лікарня» Кіровоградської обласної ради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1 Про призначення директора Кіровоградського медичного коледжу
ім.Є.Й.Мухіна.
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Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

2.  Про  призначення  генерального  директора  комунального
некомерційного  підприємства  «Обласна  клінічна  дитяча  лікарня
Кіровоградської обласної ради».

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
3. Про бюджетні звернення.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
4.  Про  звіт  про  результати  виконання  програми  економічного  і

соціального розвитку Кіровоградської області на 2018 рік.
Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту

економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.

 
5. Про звіт про стан виконання за 2018 рік Плану заходів на 2018-

2020 роки  із  реалізації  Стратегії  розвитку  Кіровоградської  області  на
період до 2020 року.

Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна  –  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.
 

6. Про затвердження істотних умов договору енергосервісу.
Інформує: Корнюша Олександр Петрович – директор департаменту

інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.
 

7.  Про  реорганізацію  комунального  некомерційного  підприємства
«Кіровоградський  обласний  Центр  здоров’я  Кіровоградської  обласної
ради».

Інформує:  Рибальченко Олег Миколайович - директор департаменту
охорони здоров'я Кіровоградської обласної державної адміністрації.

 
8.  Про звернення Кіровоградської  обласної  організації  Профспілки

працівників  охорони  здоров’я  України  стосовно  подальшого
функціонування  КНП  «Кіровоградський  обласний  наркологічний
диспансер Кіровоградської обласної ради».

Інформує:  Козлова  Лариса  Григорівна  –  голова  Кіровоградської
обласної організації Профспілки працівників охорони здоров’я України.
 

9.  Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  06  червня
2014 року  №634  «Про  надання  дозволу  обласному  комунальному
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виробничому підприємству «Дніпро-Кіровоград» на участь  у спільному з
Міжнародним  банком  реконструкції  та  розвитку  «Другому  проекті
розвитку міської інфраструктури» та укладання субкредитного договору з
Міністерством фінансів України під заставу». 

Інформує:  Головченко  Олександр  Олександрович  – заступник
генерального директора з комерційних питань ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

 
10.  Про  хід  виконання  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  з

питань власності від 20 лютого 2019 року № 488 «Про виконання рішення
постійної комісії обласної ради з питань власності від 28 січня 2019 року
№ 479».

Інформує:  Головченко  Олександр  Олександрович  – заступник
генерального директора з комерційних питань ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

 
11. Про виконання рішення постійної комісії обласної ради з питань

власності від 20 лютого 2019 року № 490 «Про створення належних умов
для  перебування  осіб  з  обмеженими  фізичними  можливостями  в
КП «Знам'янська  обласна  бальнеологічна  лікарня»  Кіровоградської
обласної ради».

Інформує:  Джулай  Володимир  Олександрович  –  директор
КП «Знам'янська  обласна  бальнеологічна  лікарня»  Кіровоградської  обласної
ради».

 
12.  Про  внесення  змін  до  Програми  забезпечення  сучасними

інформаційно-комунікативними  системами  сільських  територіальних
громад Кіровоградської області.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

13.  Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  11  грудня
2018 року № 582.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

14. Про внесення змін до проекту рішення Кіровоградської обласної
ради «Про пільги з орендної плати».

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

15. Про внесення змін до проекту рішення Кіровоградської обласної
ради «Про списання майна спільної власності територіальних громад сіл,
селищ і міст області».

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.
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16. Про погодження переведення нерухомого майна у житловий фонд.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
17. Про  передачу  у  найм  (оренду)  нерухомого  майна  спільної

власності територіальних громад сіл, селищ та міст області.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
18.  Про  передачу  майна  з  балансу  на  баланс  без  зміни  форми

власності.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.

19.  Про  затвердження  фінансових  планів  комунальних
некомерційних підприємств.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
20.  Про  Статут  комунального  некомерційного  підприємства  

«Староосотський  дитячий  обласний  протитуберкульозний  санаторій
Кіровоградської обласної ради».

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

 
21.  Про  Статут  комунального  некомерційного  підприємство

«Регіональний  центр  громадського  здоров’я  Кіровоградської  обласної
ради».

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.

22. Про звіт Антимонопольного комітету України.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
23.  Про  Статут  комунального  підприємство  «Кіровоградфармація»

Кіровоградської обласної ради.
Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради.
 
24.  Про  оновлення  основних  фондів  та  підвищення

енергоефективності  будівель  інтернатних  закладів  соціального  захисту
населення.

Інформує:  Шепель  Андрій  Володимирович  –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради.
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25. Різне.

На  початку  засідання  до  голови  постійної  комісії  Чудного  О.В.
звернулася  Хандусенко  Наталія  Андріївна,  помічник  депутата  обласної  ради
Степури  І.С.,  з  приводу  її  присутності  на  засіданні  та  проведення  власної
відеозйомки засідання постійної комісії.

Після обговорення даного питання, зважаючи на те, що відповідно до
нормативно-правових  актів  обласної  ради  проводиться  відеозапис
кожного  засідання  постійної  комісії  за  допомогою  встановлених
технічних засобів та оприлюднюється на офіційному сайті обласної ради,
депутати  висловили  заперечення  щодо  присутності  Хандусенко  Н.А.-
помічника  депутата  обласної  ради  Степури  І.С.  та  проведення  нею
відеозапису засідання.

ХІД ЗАСІДАННЯ:

1. Про призначення директора Кіровоградського медичного коледжу
ім.Є.Й.Мухіна.

З інформацією виступив: Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 493 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

2.  Про  призначення  генерального  директора  комунального
некомерційного  підприємства  «Обласна  клінічна  дитяча  лікарня
Кіровоградської обласної ради».

З інформацією виступив:  Шепель А.В. – начальник управління майном
виконавчого апарату обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 494 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

3. Про бюджетні звернення.
З інформацією виступив:  Шепель А.В. – начальник управління майном

виконавчого апарату обласної ради.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 495 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

4.  Про  звіт  про  результати  виконання  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2018 рік.

З  інформацією  виступила:  Рахуба  Н.А.  –  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 496 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).
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5. Про звіт про стан виконання за 2018 рік Плану заходів на 2018-
2020 роки із реалізації Стратегії розвитку Кіровоградської області на період
до 2020 року.

З  інформацією  виступила:  Рахуба  Н.А.  –  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.

В обговоренні взяв участь Арсірій В.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 497 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

6. Про затвердження істотних умов договору енергосервісу.
З  інформацією  виступив:  Корнюша  О.П.  –  директор  департаменту

інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації.

В  обговоренні  взяли  участь:  Чудний  О.В.,  Голобородько  О.В.,
Руденко Д.П.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 498 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

7.  Про  реорганізацію  комунального  некомерційного  підприємства
«Кіровоградський обласний Центр здоров’я Кіровоградської обласної ради».

З  інформацією  виступив:  Рибальченко  О.М.  -  директор  департаменту
охорони здоров'я Кіровоградської обласної державної адміністрації.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 499 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

8.  Про  звернення  Кіровоградської  обласної  організації  Профспілки
працівників  охорони  здоров’я  України  стосовно  подальшого
функціонування КНП «Кіровоградський обласний наркологічний диспансер
Кіровоградської обласної ради».

З  інформацією  виступила:  Козлова  Л.Г.  –  голова  Кіровоградської
обласної організації Профспілки працівників охорони здоров’я України.

В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Руденко Д.П.
Давав пояснення: Рибальченко О.М.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 500 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

9. Про внесення змін до рішення обласної ради від 06 червня 2014 року
№634  «Про  надання  дозволу  обласному  комунальному  виробничому
підприємству «Дніпро-Кіровоград» на участь  у спільному з Міжнародним
банком  реконструкції  та  розвитку  «Другому  проекті  розвитку  міської
інфраструктури»  та  укладання  субкредитного  договору  з  Міністерством
фінансів України під заставу». 

З  інформацією  виступив:  Головченко  О.О.  –  заступник  генерального
директора з економічних питань ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Руденко Д.П.



7

Вирішили:     Прийняти  рішення № 501 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

Під час обговоренні дев'ятого питання порядку денного до залу засідання
ввійшли Степура І.С. і Хандусенко Н.А.

Після  голосування  дев'ятого  питання  порядку  денного,  член  постійної
комісії Каспров К.В., мотивуючи тим, що депутати висловили своє заперечення
проти присутності помічника депутата обласної ради Степури І.С. на засіданні
постійної комісії, залишив засідання.

Зважаючи на те, що відсутній кворум для прийняття подальших рішень,
голова  постійної  комісії  Чудний  О.В.  оголосив  про  завершення  засідання
постійної комісії. 

Голова постійної комісії                                                           О.Чудний


